
Zá pis z jedná ní  s kolske  rády konáne  dne 11. 9. 2013 v Chotí kove  

Přítomni: Z. Bříza, Mgr. Pangrácová, Ing. Křikavová, H. Zemanová, Mgr. Moučková 

Hosté: Mgr. Z. Houdková, ředitelka školy 

Omluveni: Mgr. Pritzlová 

Program jednání: 

1. Informace ředitelky školy 

2. Školní řád 

3. Školní vzdělávací program 

4. Diskuze 

 Rozdělení výuky v 1. třídě (K. Moučková) 

 Inkasní platby (K. Moučková) 

 Nástěnky a web stránky (K. Moučková) 

 Hřiště pro veřejnost (K. Moučková) 

 Parkování zaměstnanců v areálu (K. Moučková) 

Členové se jednomyslně shodli, že zapisovatelem bude K. Moučková. 

1. Informace ředitelky školy 

Ředitelka školy informovala o současném stavu MŠ a ZŠ Chotíkov. Přílohou zápisu je prezentace těchto 

informací. 

Konzultační hodiny vyučujících jsou dostupné jak žákům, tak i rodičům. I přesto je doporučeno předem se 

domluvit s vyučujícím. 

Příspěvek do SRPDŠ je 350 Kč/rok. 

V letošním školním roce se vyučuje souběžně podle dvou školních vzdělávacích programů.  Podle nového ŠVP 

pro základní vzdělávání „Kupole“ se vyučuje v 1. a 6. třídě, ostatní třídy se vyučují podle  ŠVP pro základní 

vzdělávání ZŠ Chotíkov. 

ŠR bere na vědomí. 

2. Školní řád 

Ředitelka školy distančně informovala o změnách ve školním řádu. Tyto jsou v souladu s připomínkami inspekce 

a v souladu se školským zákonem. 

ŠR upravený školní řád jednomyslně schválila korespondenční formou dne 30.8.2013. 

 



3. Školní vzdělávací program 

Paní Křikavová a paní Moučková upozornily na několik nedostatků, které ředitelka školy slíbila odstranit a 

zapracovat. S těmito změnami bere ŠR na vědomí. 

Diskuze: 

 Inkasní platby (K. Moučková) 

o Lze pouze ze sporožirového účtu, jinak je doporučeno zavést v bance trvalý příkaz na pevnou 

částku, stravné pak bude vyúčtováno vždy na konci školního roku. 

 Rozdělení výuky v 1. třídě (K. Moučková) 

o Dělení výuky na předměty Čj a M bylo v předcházejícím školním roce dáno vysokým počtem 

žáků ve třídě (29), v tomto školním roce to nebylo nutné. 

 Nástěnky a web stránky (K. Moučková) 

o Sjednotit informace na nástěnkách a webstránkách – ředitelka slíbila jednotnost. 

 Hřiště pro veřejnost (K. Moučková) 

o Není technicky možné zpřístupnit multifunkční hřiště v areálu školy pro veřejnost. 

 Parkování zaměstnanců v areálu (K. Moučková) 

o Z bezpečnostních důvodů toto nelze povolit. 

 Počet zájmových kroužků ZŠ a MŠ (L. Křikavová) 

o Bylo upřesněno kolik je v současné době k dispozici zájmových kroužků pro žáky z MŠ a kolik 

pro žáky ze ZŠ, někteří rodiče by uvítali pestřejší nabídku volnočasových aktivit pro mladší děti 

z MŠ. Toto nyní z provozních důvodů nelze. 

Zapsala dne 2.12.2013 K. Moučková 

Zápis doplnili,  upravili a jednomyslně odsouhlasili ostatní členové školské rady (L.Křikavová, H.Zemanová, 

Z.Bříza, P.Pangrácová) dne 5.12.2013.  


